
PROTOKÓŁ nr XXVII/2017 

 

z XXVII Sesji Rady Gminy Granowo, która odbyła się w dniu 26 czerwca 2017 r. w sali 

Urzędu Gminy w Granowie. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 26 czerwca 2017 r. o godz. 13
00

. 

Zakończono w dniu 26 czerwca 2017 r. o godz. 14
30

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji wzięło udział 14 radnych. 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni:  - 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

1. Jerzy Ciesielski 

Spoza Rady udział w sesji wzięli: 

2. Zbigniew Kaczmarek -  Wójt Gminy 

3. Hanna Kaczmarek  -  Sekretarz Gminy 

4. Agnieszka Chojnacka  -  Skarbnik Gminy 

5. Zaproszeni goście  -  wg listy obecności 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany nazwy ulicy – drogi gminnej nr 534524P w  Granowie; 

b) szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

Granowo lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc publiczną  

oraz wskazania organów do tego uprawnionych; 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grodziskiemu; 

d) zmiany uchwały budżetowej na rok 2017; 
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e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie sesji.  

 

Ewidencja uchwał przyjętych na sesji: 

1. Uchwała Nr XXVII/180/2017. 

2. Uchwała Nr XXVII/181/2017. 

3. Uchwała Nr XXVII/182/2017. 

4. Uchwała Nr XXVII/183/2017. 

5. Uchwała Nr XXVII/184/2017. 
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Przebieg obrad XXVII Sesji Rady Gminy Granowo 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Stefan Bielawski otworzył posiedzenie, powitał  

Wójta Gminy Pana Zbigniewa Kaczmarka, radnych i wszystkich zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski stwierdził na podstawie listy obecności,  

że udział w posiedzeniu bierze 14 radnych, a zatem Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista zaproszonych 

gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany nazwy ulicy – drogi gminnej nr 534524P w  Granowie; 

b) szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

Granowo lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc publiczną  

oraz wskazania organów do tego uprawnionych; 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grodziskiemu; 

d) zmiany uchwały budżetowej na rok 2017; 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie sesji.  

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 
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Ad. 3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

  

 Przewodniczący przedstawił najważniejsze tematy z XXV sesji Rady Gminy Granowo, 

która odbyła się dnia 08 maja 2017 r. oraz z XXVI sesji Rady Gminy Granowo, która odbyła 

dnia 12 maja 2017 r. 

 Protokół Nr XXV/2017 z XXV sesji Rady Gminy Granowo wyłożony był do wglądu  

w biurze rady. 

 Radni nie wnieśli uwag do treści protokołu, wobec czego Przewodniczący Rady Stefan 

Bielawski poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Nad przyjęciem protokołu Nr XXV/2017 głosowało 14 radnych: 

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

 Protokół został przyjęty. 

 Protokół Nr XXVI/2017 z XXVI sesji Rady Gminy Granowo wyłożony był do wglądu  

w biurze rady. 

 Radni nie wnieśli uwag do treści protokołu, wobec czego Przewodniczący Rady Stefan 

Bielawski poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Nad przyjęciem protokołu Nr XXVI/2017 głosowało 14 radnych: 

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

 Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 Wójt Zbigniew Kaczmarek przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Radny Henryk Pawlak zapytał, czy zapadły jakieś decyzje dotyczące odbierania 

nieczystości? – Wójt Zbigniew Kaczmarek odpowiedział, że na razie nic się nie zmieniło. 

 Radny Henryk Pawlak zapytał o procedurę wyboru dyrektora szkoły w Granowie.  

Co takiego wydarzyło się, że konkurs nie został rozstrzygnięty? – Wójt Zbigniew Kaczmarek 
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wyjaśnił, że w dokumentacji złożonej na konkurs przez kandydata na dyrektora brakowało 

jednego z niezbędnych dokumentów, co skutkowało nie rozstrzygnięciem konkursu. 

 Radny Henryk Pawlak zapytał o remont drogi w Kubaczynie. Czy sołectwo Kubaczyn 

dołożyło jakieś pieniądze do tej inwestycji? – Wójt Zbigniew Kaczmarek odpowiedział,  

że sołectwo Kubaczyn dołożyło do tej inwestycji 8 000,00 zł. 

 Radna Krystyna Kasperek zapytała o ogrodzenie przy szkole w Bielawach. Czy 

pieniądze przesunięte na ten cel z funduszu sołeckiego wystarczyły na pokrycie tego  

zadania? – Wójt wyjaśnił, że do tej inwestycji dołożono 10 500,00 zł. 

 Radna Krystyna Kasperek dodała, że Wójt w swoim sprawozdaniu z działalności 

międzysesyjnej zapomniał o rajdzie rowerowym, który odbył się dnia 03 czerwca 2017 r. – 

Wójt Zbigniew Kaczmarek przeprosił i zaznaczył, że niestety nie mógł uczestniczyć  

w tej imprezie. 

 Radna Irena Ratajczak zapytała, czego dotyczyło spotkanie Leadera? – Wójt Zbigniew 

Kaczmarek wyjaśnił, że spotkanie dotyczyło funkcjonowania Leadera. W następnym roku 

będą organizowane głównie konkursy dla przedsiębiorców.  

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski dodał, że oświetlenie przy kościele ma być 

realizowane z udziałem Leadera. 

 

Ad. 5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

 

 Radny Henryk Pawlak poprosił obecnego na sali sesyjnej przedstawiciela Komedy 

Powiatowej Policji w Grodzisku Wielkopolskiej st. sierż. Dawida Sałapatka o zwrócenie 

uwagi na wandalizm na terenie sołectwa Kotowo, zwłaszcza w godzinach wieczornych  

w pobliżu szkoły w Kotowie. – St. sierż. Dawid Sałapatek powiedział, że wystosuje 

odpowiednie pismo do przełożonych. Są też patrole prewencji. Postaramy się jak najczęściej 

przebywać w pobliżu szkoły. 

 Radny Ryszard Dybionka dodał, że w Bielawach jest mnóstwo bezpańskich psów. Osoby 

starsze boją się wyjść na ulicę. – St. sierż. Dawid Sałapatek wyjaśnił, że w tej sprawie dwie 

osoby zostały już ukarane. Postaramy się zwiększyć liczbę patroli. 

 Radny Jacek Bresz powiedział, że dużo młodzieży jeździ crossami bez tablic 

rejestracyjnych, niszcząc pola uprawne. – St. sierż. Dawid Sałapatek poinformował, że warto 

zaznaczyć to zagrożenie na mapie zagrożeń. Sprawa zostanie przekazana do wydziału 

drogowego. Naszymi samochodami nie jesteśmy w stanie ich dogonić. 
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 Radna Krystyna Kasperek zapytała, czy studzienka przy ul. Poznańskiej została  

już naprawiona? – Kierownik ZGK Grzegorz Hamrol wyjaśnił, że być może jest już  

to naprawione. Radna Wanda Śron zgłaszała już ten problem. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany nazwy ulicy – drogi gminnej nr 534524P w  Granowie; 

 

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek omówił projekt uchwały. Uchwała dotyczy  

ul. Rutkowskiego w Granowie, która znajduje się pomiędzy ul. Poznańską a ul. 1 Maja.  

W związku z przyjętą ustawą o dekomunizacji zwróciliśmy się do IPN-u z zapytaniem  

o ul. Rutkowskiego w Granowie. Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek, przedstawił treść pisma 

przesłanego z IPN-u w tej sprawie. Otrzymaliśmy odpowiedź o konieczności zmiany nazwy 

ulicy. Nie podjęcie działań do końca września, spowoduje działanie zastępcze ze strony 

Wojewody. Najlepiej wybrać nazwę, która nie będzie miała związku z historią Polski. Ulica, 

której dotyczy projekt uchwały jest bardzo krótka, stąd też propozycja, aby ulica nosiła nazwę 

„Krótka”. 

 Radny Henryk Pawlak powiedział, że na Komisji Wspólnej usłyszał, że w historii Pana 

Rutkowskiego był wątek kryminalny, a teraz wydaje się, że Pan Rutkowski walczył  

z podziemiem. – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że tak myśleliśmy i dokumenty, 

które mamy na to wskazują. Jednak ocena IPN-u jest inna i nie możemy się odwołać  

od wydanej opinii. Za nie podjęcie uchwały, Wójt będzie ponosić konsekwencje. 

 Radny Henryk Pawlak powiedział, że nie rozumie dlaczego Wójt ma ponosić 

konsekwencje, skoro ustawodawca narzuca podjęcie uchwały Radzie Gminy. – Wójt Gminy 

Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że nie podjęcie uchwały, będzie wiązało się ze skutkami  

dla Gminy. 

 Radca Prawny Magdalena Podsiadłowska-Pawlak wyjaśniała, że w przypadku  

nie podjęcia uchwały przez Radę Gminy Granowo, Wojewoda Wielkopolski wyda 

zarządzenie zastępcze i sam wskaże, jak ma nazywać się ulica. Obowiązkiem Wójta  

jest przedstawienie projektu uchwały podczas sesji. 

 Radny Henryk Pawlak powiedział, że nie ma dowodów na to, iż Pan Rutkowski walczył 

z podziemiem. Cała sytuacja będzie bardzo przykra dla rodziny Pana Rutkowskiego. 

 Radny Andrzej Kaczmarek zapytał, co będzie z kamieniem przy dawnym budynku 

komisariatu policji w Granowie, który też upamiętniał osobę pana Rutkowskiego? – Wójt 

Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że pamiątkowy kamień nie znajduje się na terenie, 
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którego jesteśmy właścicielami. Problem z kamieniem dotyczy Komendy Powiatowej Policji 

w Grodzisku Wielkopolskim. 

 Radny Andrzej Kaczmarek powiedział, że wstrzyma się od głosu. 

 Radny Henryk Pawlak zaproponował, aby nadać ulicy nazwę „Sporna”. Przewodniczący 

Radny Gminy Stefan Bielawski zaproponował głosowanie. Za zmianą nazwy ulicy 

„Włodzimierza Rutkowskiego” na ulicę „Sporną” głosował 1 radny. Wobec powyższego 

zaproponowano nazwę „Krótka”.  

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy – drogi gminnej nr 534524P  

w  Granowie głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 11; 

- głosy przeciwne – 2; 

- wstrzymało się – 1. 

 Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXVII/180/2017 w sprawie zmiany 

nazwy ulicy – drogi gminnej nr 534524P w  Granowie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

b) szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Granowo lub jej 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania 

organów do tego uprawnionych; 

 

 Radca Prawny Magdalena Podsiadłowska-Pawlak omówiła projekt uchwały. 

Przedstawiana uchwała jest podobna do uchwały, która już wcześniej była podjęta. Uchwała 

ta musi zostać zmieniona, ponieważ zmieniły się przepisy ustawy o finansach publicznych. 

Zmiana w ustawie wiąże się z koniecznością zmiany uchwały. Zapisy uchwały dotyczą  

m.in. interesu publicznego i interesu dłużnika. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań.  

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Granowo lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania 

organów do tego uprawnionych głosowało 14 obecnych radnych:  
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- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

 Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXVII/181/2017 w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Granowo lub jej jednostkom 

organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grodziskiemu; 

 

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek omówił projekt uchwały. Temat niniejszej uchwały 

był już wielokrotnie poruszany i ma związek z usuwaniem azbestu z terenu Powiatu 

Grodziskiego. Do tej pory informowaliśmy mieszkańców, aby zabezpieczali zdjęty azbest  

i oczekiwali na możliwość jego bezpiecznego usunięcia. Gmina Granowo przeznacza  

na ten cel dotację celową w kwocie 3 643,00 zł. Razem z innymi gminami z Powiatu 

Grodziskiego tworzy się większa kwota, lecz łączna suma pieniędzy z pewnością  

nie wystarczy na usunięcie całego azbestu.  

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski powiedział, że przyjęcie uchwały ma na celu 

przyspieszenie procesu usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest, co jest 

zgodne z założeniami „Programu Oczyszczania Kraju z azbestu na lata 2009-2032” 

przyjętego Uchwałą Rady Ministrów z dnia 14 lipca 2009 r. 

 Sołtys Granowa Zygmunt Kubel zapytał, kto to finansuje, Powiat Grodziski czy ochrona 

środowiska? – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że Powiat Grodziski musi 

wyłożyć pieniądze. Wójt Gminy zaznaczył, że bał się, iż sprawa dotycząca azbestu nie ruszy. 

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski dodał, że chodzi tutaj przede wszystkim o odbiór 

zdjętego eternitu. 

 Sołtys Separowa Kazimiera Helbig zapytała, do kogo należy się zgłaszać w sprawie 

azbestu? – Przewodniczący Rady Stefan Bielawski odpowiedział, że tą sprawą będzie  

się zajmować Pani Bernadeta Żelazo. 

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Grodziskiemu głosowało 14 obecnych radnych:  
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- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

 Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXVII/182/2017 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Grodziskiemu stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

d) zmiany uchwały budżetowej na rok 2017; 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka omówiła projekt uchwały. W uchwale budżetowej 

na 2017 r. zwiększa się dochody o kwotę 15 600,00 zł:  

- o 9 000,00 zł w rozdziale związanym z drogami publicznymi powiatowymi na podstawie 

podpisanego porozumienia w sprawie bieżącego utrzymania i ochrony dróg powiatowych  

w obszarze zabudowanym gminy Granowo; 

- o 4 000,00 zł w rozdziale związanym z urzędami gmin dostosowując plan dochodów  

do bieżącego wykonania; 

- o 2 600,00 zł w rozdziale związanym z wpływami z innych opłat stanowiących dochody 

jednostek samorządu terytorialnego na podstawie ustaw dostosowując plan dochodów  

do bieżącego wykonania.  

W uchwale budżetowej na 2017 r. zmniejsza się plan wydatków majątkowych  

na następujące zadania inwestycyjne:  

- budowa ul. Długiej – 74 900,00 zł; 

- budowa mieszkań komunalnych – 19 500,00 zł; 

- rekultywacja gminnego składowiska odpadów komunalnych – 100 000,00 zł. 

Wprowadza się do budżetu nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Montowanie instalacji 

fotowoltaicznych (PV) do wspomagania produkcji energii elektrycznej na dachach budynków 

użyteczności publicznej” i ustala się plan wydatków w wysokości 50 000,00 zł  

z przeznaczeniem na wykonanie niezbędnej dokumentacji w celu złożenia projektu 

dofinansowanego z funduszy Unii Europejskiej.  

Zwiększa się plan wydatków bieżących o kwoty: 

- 60 000,00 zł w rozdziale drogi publiczne gminne z przeznaczeniem na remont kanalizacji 

deszczowej w ulicy Sportowej w Granowie oraz remont drogi gminnej w Kubaczynie; 

- 7 366,00 zł w rozdziale urzędy gmin z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie urzędu; 

- 35 000,00 zł w rozdziale szkoły podstawowe z przeznaczeniem na bieżące remonty  

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Granowie; 
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- 74 000,00 zł w rozdziale przedszkola z przeznaczeniem na remont dachu na budynku 

przedszkola w Kąkolewie; 

- 3 634,00 zł w rozdziale gospodarka odpadami z przeznaczeniem na pomoc finansową  

dla powiatu w związku z realizacją programu usuwania azbestu.  

 Radny Henryk Pawlak zapytał, ile dokładnie pieniędzy przeznaczono na ul. Sportową  

w Granowie? – Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka wyjaśniła, że 40 000,00 zł zostało 

przeznaczone na remont kanalizacji na ul. Sportowej w Granowie, a 20 000,00 zł dołożono  

do powierzchniowego utwardzenia.  

 Radna Krystyna Kasperek zapytała, z czym związane jest bieżące utrzymanie urzędu  

w kwocie 7 366,00 zł? – Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka wyjaśniła, iż koszty  

na bieżące utrzymanie urzędu dotyczą głównie abonamentu telefonicznego.  

 Radna Irena Ratajczak zapytała, gdzie będą zlokalizowane instalacje  

fotowoltaiczne? – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że instalacje fotowoltaiczne 

chcemy zamontować przede wszystkim na oczyszczalni ścieków, ponieważ jest to duży 

odbiorca energii. Chcemy również, aby skorzystały z tego szkoła i urząd. Najpierw musimy 

sporządzić audyty. Być może z projektu będą mogły skorzystać osoby fizyczne. Jeśli pojawi 

się taka możliwość, to zwrócimy się do sołtysów z prośbą o powiadomienie mieszkańców 

poszczególnych sołectw. Osoby fizyczne, również będą musiały posiadać odpowiednią 

dokumentację. Dofinansowanie może wynosić 85 % kosztów. 

 Radna Krystyna Kasperek zapytała o przesunięcia i zmiany w wydatkach majątkowych 

w kwocie 140 000,00 zł. Pieniądze są zdjęte z inwestycji na ul. Długiej i z wysypiska. Kwota 

50 000,00 zł znalazła się w ochronie środowiska i klimatu, czego to dokładnie dotyczy?  

W pozostałej działalności znalazło się doposażenie placu zabaw w Bielawach. Gdzie  

są przesunięte pieniądze? – Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka wyjaśniła, że 60 000,00 zł 

zostało przeznaczone na remonty dróg. Kwotę 74 000,00 zł przeznacza się na przedszkole.  

W wydatkach bieżących był wykup gruntów pod ścieżki i drogi.  

 Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek dodał, że obecnie trwają prace na ul. Długiej  

w Granowie. W czasie wakacji chcemy wyremontować budynek przedszkola w Kąkolewie  

i dlatego już teraz zabezpieczamy pieniądze potrzebne na remonty. Wcześniej zaplanowano 

kwotę 60 000,00 zł, ale ta kwota nie wystarczyłaby, dlatego dokładamy 74 000,00 zł. 

 Radna Irena Ratajczak zapytała, czy w sprawie przedszkola w Kąkolewie mamy  

już jakąś informację z ubezpieczalni? – Wójt Gminy Zbigniew Kaczmarek odpowiedział,  

że na razie nie mamy żadnej informacji.  

 Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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 Nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017 głosowało 

14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

 Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXVII/183/2017 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2017 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

 

 Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka omówiła projekt uchwały. Zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Granowo są wynikiem zmian w uchwale budżetowej na 2017 r. 

W załączniku dotyczącym przedsięwzięć wpisano kwotę 50 000,00 zł na zadanie związane  

z urządzeniami fotowoltaicznymi. Dokonano również korekty na podstawie pisma  

z Regionalnej Izby Obrachunkowej. W kolejnych latach prognozowanych nie przewiduje  

się zmian. 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 Nad projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo głosowało 14 obecnych radnych:  

- przyjęcie projektu – 14; 

- głosy przeciwne – 0; 

- wstrzymało się – 0. 

 Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała Nr XXVII/184/2017 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

 

 Radna Wanda Śron poprosiła o wyjaśnienie sprawy komisariatu w Granowie. – Wójt 

Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że na stronie internetowej Starostwa Powiatowego 

pojawiło się ogłoszenie o sprzedaży budynku w Granowie, w którym niegdyś stacjonowali 

dzielnicowi. Gmina Granowo chciała przejąć ten budynek, jednak z różnych powodów  

nie udało się to. Moglibyśmy ten budynek wykorzystać i przenieść tam jakąś jednostkę. 

Okazało się, że koszty remontu są znacznie wyższe niż wartość nieruchomości. Zarządcą  
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jest Starosta Powiatowy, który postanowił sprzedać nieruchomość, a Gmina Granowo  

nie ma na to wpływu. Przeprowadzaliśmy też na ten temat rozmowy z Komendantem 

Powiatowym Policji. W Granowie nie będzie ani komisariatu i komendy. 

 Dyrektor Szkoły w Granowie Pan Ryszard Grajek powrócił do uchwały dotyczącej 

zmiany nazwy ulicy w Granowie. Niegdyś patronem szkoły w Granowie była Lucyna Hertz. 

Rada Gminy Granowo przekształciła ówczesną szkołę w Zespół Szkolno-Przedszkolny.  

Z kolei Stanisław Kiełbasiewicz przestał być patronem Szkoły Podstawowej w Bielawach, 

ponieważ Rada Gminy Granowo zlikwidowała tę szkołę. Natomiast 1 września zniknie 

gimnazjum im. Powstańców Wielkopolskich i powstanie Szkoła Podstawowa im. 

Powstańców Wielkopolskich oraz przedszkole w ramach Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. 

Uczniowie gimnazjum, będą kończyć naukę w gimnazjum jako w szkole podstawowej. 

Dyrektor Szkoły w Granowie Pan Ryszard Grajek dodał również, że w okresie wakacyjnym 

boisko szkolne czynne będzie do godziny 21:00. 

 Radny Henryk Pawlak podziękował dyrekcji szkoły za zaproszenie na widowisko Nocy 

Kupały. Impreza była dobrze zorganizowana, lecz ze względu na późną godzinę Radny 

Henryk Pawlak nie przybył na widowisko, ale usłyszał, że impreza odniosła duży sukces 

marketingowy. Radny podziękował także za turniej szachowy zorganizowany przez szkołę  

w Bielawach. Radny Henryk Pawlak zaproponował, aby porozmawiać z firmą zajmującą  

się fotowoltaiką, ponieważ chciałby, aby urządzenia fotowoltaiczne były zainstalowane 

również w Kotowie, co umożliwi napowietrzenie stawu. Radny dodał także, iż dwa tygodnie 

temu zgłaszał awarię lampy w Kotowie, lecz usterka nadal nie jest usunięta. 

 Sołtys Zygmunt Kubel zapytał, ile pieniędzy płacą myśliwi za dzierżawę terenu? – Wójt 

Gminy Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że nie są to duże kwoty. Należałoby dokładnie 

sprawdzić w budżecie gminy jakie są to kwoty. 

 Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka dodała, że sprawdzi, jakie są kwoty za dzierżawę 

terenu przez myśliwych.  

 Dyrektor Szkoły w Granowie Pan Ryszard Grajek, nawiązał do wypowiedzi Radnego 

Henryka Pawlaka dotyczącej Nocy Kupały. Czy Noc Kupały to marketing? To przykre  

dla osób, które zaangażowały się w przygotowanie imprezy. Pan Ryszard Grajek 

wywnioskował, że w opinii Radnego Henryka Pawlaka szkoła w Granowie dzięki tej imprezie 

„zrobiła sobie reklamę”. 

 Radny Henryk Pawlak przeprosił i nawiązał do serialu „Stawka większa niż życie”, który 

był emitowany, gdy on chodził do szkoły i przebywał w internacie. Każdy chciał obejrzeć ten 

film, lecz przyszedł dyrektor i powiedział, że nie można oglądać tego serialu o tak późnej 
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porze, a była dopiero 20:00. – Dyrektor Szkoły w Granowie Pan Ryszard Grajek zapytał, jaki 

to ma związek z tym co mówimy? 

 Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka sprawdziła w budżecie Gminy, że z tytułu 

dzierżawy, o która pytał sołtys Granowa Zygmunt Kubel mamy dochody roczne w kwocie  

1 200,00 zł. 

 

8. Zakończenie sesji.  

 

 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Stefan Bielawski zamknął obrady 

XXVII sesji VII kadencji Rady Gminy. 

 Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała 

 

Jagoda Kaczmarek 

Przewodniczący Rady Gminy 
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Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności zaproszonych gości. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Uchwała Nr XXVII/180/2017 w sprawie zmiany nazwy ulicy – drogi gminnej nr 534524P  

w  Granowie. 

5. Uchwała Nr XXVII/181/2017 w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Granowo lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc publiczną  

oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

6. Uchwała Nr XXVII/182/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Grodziskiemu. 

7. Uchwała Nr XXVII/183/2017 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017. 

8. Uchwała Nr XXVII/184/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo. 

 

 


